



Sted: Sørumsand vgs –17.08.2023

Tilstede:

Tom Wenger, Kari Mikkelerud, Renate Sørensen, Per Grahn, Rune Ullerlien og Kristoffer Nilsen.

Saksliste 17.08.2023

Nr	Sak	Ansvarlig
23/14	Gjennomgang av forrige referat: Ikke mye å si.	Per
23/15	Økonomisk situasjon: Pr 30.6 har vi et overskudd på 38000kr. Foreløpig et godt resultat i forhold til budsjett. Noen poster har gitt bra resultat, for eksempel dressurkurs og utstilling. Styret er fornøyd med innsatsen som har gitt et positivt resultat.	Kari
23/16	Informasjon: Per har vært på digitalt ledermøte og har følgende å komme med: -Det er stilt spørsmål om dommermøter kan være på teams. Det er lovlig. Vi ønsker at vi samles og ikke tar det digitalt. -Fullt kaos i Nkk systemet. Flere har trukket seg med umiddelbar virkning. -Det vil bli satt i gang en ekstriørgruppe samling med fokus på beagel,dunker,hygen og halden i gruppe 6. -Avtalen med Tracker videreføres i et år og etter dette er det slutt fra Tracker sin side. Vi prøver å søke om en tracker til kommende arrangementer. Det er frist 31.10 for å søke om utstillinger, vi registrerte at et annen klubb fikk godkjent neste års utstilling lenge før det er lov. Forbundet beklager. En del klubber ønsker å gå tilbake til gamle regler på å søke om utstilling året etter. -Krig mellom ringene og forbundet da det er lov å være medlem i en ring og ikke i et forbund/klubb. Det er mange som er ringmedlemmer og ikke medlem i en klubb.	Per
23/17	Innkommende saker: Epost, adresser og systemer Vi må lage et bedre system og på sikt komme oss over til en mail adresse og ikke to.	Kristoffer
23/18	Innkommende saker:	Tom

	Dommersamling. Det er dommersamling 23.8. på frivillighetssentralen.	
23/19	Innkommende saker: Jaktprøve/romeriksprøven. 16-17.9. Tom følger opp fra styret.	Tom
23/20	Innkommende saker: Rutiner-bestilling av lokaler til arrangementer. Vi må bli flinkere til å planlegge og booke lokaler i fremtiden. Styret bør få tilbakemelding fra komiteene tidlig at lokaler er booket for møter fremover slik at vi kan planlegge bedre. Årshjulet kan brukes til å planlegge. Datoer for neste års arrangementer fastsettes i november.	Tom
23/21	Innkommende saker: SMS med info til dommere. Styret oppfordrer jaktprøvekomiteen til å lage en gruppe for dommere slik at vi kan sende ut felles sms til alle dommere når det er behov for dommere eller samlinger.	Tom
23/22	Innkommende saker: Rutiner hjemmeside og Facebook Styret oppfordrer lederen til å gjennomgå hjemmesiden slik at den blir oppdatert. Info bør bli bedre. Stoff til hjemmeside legges til på styremøte sakliste.	Tom
23/23	Innkommende saker: Pokaler. Vi må hente tilbake de vandrepokalene som skal deles ut igjen på romeriksprøven. Renate har oversikt og gir Tom oversikt. Vi må sette opp statutter for losplaketten. Styret prøver å få dette på plass snarest.	Tom
23/24	Innkommende saker: Leie av lager. Styret mener vi har god nok økonomi til å gå tilbake til å leie lager hos Hans Bøhn.	Tom
	Saker til hjemmeside:	
	Eventuelt: -Rune har årsmøteprotokoller fra 1950 og til dagsdato, dette må lagres på en forsvarlig måte. Mye god historie og dette bør anses som en høy verdi for klubben. Vi bør prøve å få et prisoverslag på digitalisering av dette. Original papirer bør oppbevares i en safe.	Rune
	Neste styremøte: 19.10.2023, Sørumsand vgs.	